
 Voorzitter, Raadsleden goedenavond, 

Namens  alle bezorgde burgers, sta ik hier vanavond om nogmaals onze zorgen te uitten 
oven de gezondheidsrisico’s dat de geplande onderstation aan de fresialaan met zich 
meebrengt. Waar hebben we het over: 

 Het plaatsen van een onderstation van deze omvang midden in een woonwijk zorgt voor  
de aantasting van de woongenoot van de omwonenden, maar  de grootste zorg is de 
onzichtbare dreiging voor de gezondheid. De elektromagnetische straling .  Er zijn ruim 
25000  studies uitgevoerd naar de relatie tussen  het langdurig blootstellen  aan 
elektromagnetisch velden en het toename van gezondheidsklachten en kanker.  Het 
gaat om klachten  van slaapstoornissen, aanhoudende hoofdpijn, 
concentratieproblemen, chronische vermoeidheid, aantasting van het zenuwstelsel, 
het verstoren van het hersenstofwisseling tot kinderleukemie en andere vormen van 
kanker voornamelijk vastgesteld bij de meest kwetsbare groep van onze samenleving 
JONGE KINDEREN. ONZE KINDEREN. Aan de hand van de tot nu toe uitgevoerde 
onderzoeken met de bijbehorende studies  is gebleken dat in gebieden waar mensen 
langdurig zijn blootgesteld aan  EMV een toename is aan gevallen van kinderleukemie en 
andere vormen van kanker. De door de WHO en RIVM grens waar hooguit 0.4.mt straling 
gemeten wordt beschouwd als veilig . Uit een aantal onderzoeken is het zelfs gebleken 
dat het toename van leukemie gevallen al bij 0.2microtesla is. Het is geen harde bewijs, 
maar wel genoeg om extra voorzorgsmaatregelen te treffen.  De GGD heeft een mooie 
adviesrapport aan de gemeente uitgebracht. Het advies is dat de norm 0.4microtesla 
moet gehandhaafd worden, dat het creëren van nieuwe punten met elektromagnetische 
straling afgeraden wordt en dat de burgers vroegtijdig erbij betrokken moeten worden. In 
hoeverre is dat door de gemeente opgevolgd? Is er een rapport geschreven? 

Wij, de inwoners steunen de motie van CDA  en pleiten ook voor meer onderzoek naar 
de straling waarde , door een onafhankelijke partij, ook  het onderzoeken van andere 
opties zoals kleinere onderstations. Aan de gezondheid van onze inwoners  en met 
name onze kinderen mag geen prijskaartje hangen. 

Dank u wel 


